

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE DE DSCHANG
RECTORAT

Secrétariat Général

SERVICE DE L'INFORMATION ET DES CONFERENCES



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

UNIVERSITY OF DSCHANG
CHANCELLERY

The Registrar's Office

SERVICE FOR INFORMATION AND CONFERENCES

BP 96, Dschang (Cameroun) – Tél. /Fax (237) 33 45 13 81 – Website: <http://www.univ-dschang.org> – E-mail: udsrectorat@univ-dschang.org

N° **G13 / 02400** /UDs/R/SG/SIC

Dschang, le 27 AVR 2020

COMMUNIQUÉ

Le Recteur de l'Université de Dschang porte à la connaissance de la Communauté Universitaire que dans le but d'assurer la **Formation Ouverte Accessible à Distance et la Digitalisation des Enseignements**, les étudiants de son Institution peuvent désormais accéder à tous leurs cours à travers la plate-forme institutionnelle à l'adresse foaduds.univ-dschang.org.

De plus, il tient à rappeler que grâce au partenariat avec l'entreprise Orange Cameroun, visant la mutation numérique des Universités, les étudiants disposant d'une carte **SIM orange** peuvent accéder gratuitement à ces cours.

ANNOUNCEMENT

The Vice-Chancellor of the University of Dschang informs the University Community that to ensure **Open Accessible Distance Education and the Digitalisation of Teaching**, students of his Institution can now access all their courses through the institutional platform at foaduds.univ-dschang.org.

Furthermore, he would like to draw the attention to the fact that, thanks to the partnership with Orange Cameroon aimed at the digital transformation of universities, students with an orange **SIM card** can access those courses free of charge.

Copies:

- VC
- DVCx3
- R
- TA
- Directorates/Schools
- ICS/Campus Radio
- Billboard

LE RECTEUR / THE VICE-CHANCELLOR

LE RECTEUR / VICE-CHANCELLOR
UNIVERSITE DE DSCHANG
UNIVERSITY OF DSCHANG
Roger TSAFACK NANFOSSO